
Jegyzőkönyv 
 

Készült Körtvélyes Településrészi Önkormányzat 2017. január 25. napján megtartott ülésén.  

 

Jelen vannak: mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Gerencsér Ágnes, mint a Körtvélyes Településrészi Önkormányzat vezetője köszöntötte a 

megjelent tagokat a Körtvélyesi Települési Önkormányzat ülésén. Megállapította, hogy 

három fő jelenlétével az ülés határozatképes. 

 

Ezután ismertette a napirendi pontot. 

 

 

Napirendi pontot:  
 

1.  A Pályázat ismertetése, a pályázattal kapcsolatos ötletek gyűjtése 

                   

 

1. napirendi pont: A Pályázat ismertetése, a pályázattal kapcsolatos ötletek gyűjtése 

 

 

Gerencsér Ágnes ismertette a pályázatot a megjelent tagokkal, miszerint a kiválasztott terület 

Körtvélyes és Dávidföld városrész között húzódik. Ez a terület teljes egészében 

önkormányzati tulajdonban van. 

A lépcsősor mellett pihenő helyek, padok elhelyezésére lenne lehetőség, amit fásítással, 

bokrosítással együtt valósítanának meg. 

A pályázat keretein belül fásítás, cserjésítés, virágosítás valósulna meg a városrészben. Padok, 

nyársaló helyek kihelyezésére is sor kerülne. 

Gerencsér Ágnes elmondta, hogy nagyon jó ötletnek találja azt is, hogy közösségépítő munka 

révén szeretnék megvalósítani ezt a pályázatot. 

 

Seres Józsefné hozzáfűzte, hogy örül annak, hogy az ott élőket is bevonják a munkálatokba, 

illetve annak is, hogy a Körtvélyesi Óvodába járó gyermekek is részt vehetnek a környezetük 

szebbé tételében. Szeretné, ha az ott élő időseket is be tudnák vonni a virágok ültetésénél. 

 

Gerencsér Ágnes elmondta ez után, hogy a részönkormányzati ülést követően a 

közmeghallgatás egyik célja az, hogy a városrészben élőket tájékoztassák a pályázattal 

kapcsolatban, illetve meghallgassák az ötleteiket, javaslataikat. Reményei szerint minél több 

körtvélyesi ember fog majd részt venni az ötletelésekben és a későbbiek során a 

munkálatokban. 

 

 

Gerencsér Ágnes megkérdezte van-e egyéb téma, hozzászólás, vélemény. Tekintettel arra, 

hogy ilyen jellegű felvetés nem hangzott el, megköszönte a jelenlévők véleményét, javaslatát 

és az ülést bezárta.  

 

 

 

 

 

 

 



k.m.f. 

 

 

 

 Gerencsér Ágnes Farkas Judit 

 Elnök jegyzőkönyvvezető 


